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Afbud: Jens og Nick 

Godkendelse af referater fra 
sidst 
 

Er godkendt 

Nyt fra elevrådet  
 

Elevrådet er stille og roligt i gang og arbejder med en lille 
kampagne ”Vores elevråd” lavet af fælleselevrådet. De har været 
på besøg ved rådkvinden. 
Elevrådet vil gerne arbejde med bedre fællesskab.  

Ledelsen informerer 
   
Orientering om personale og 
økonomi 

 

Coronanyt – vi har pt. 5-10 nye tilfælde pr. uge, og det er i den 
lave ende ift. resten af byen. Mohammed fortæller om skolens 
procedurer ift. håndteringen af Corona. Ny lov pr. 25.11.21 som 
pålægger medarbejdere at kunne fremvise Corona pas – vi kører 
det efter et tillidsprincip.  
 
Boden er åben igen – vi har ansat Pia, der skal lære køkken og os 
at kende. Vi begynder med et basisudvalg og håber på at åbne 
rigtigt i januar.  
 
Sammenlægning på 8. årgang, der er holdt møder med alle 
omkring: Lærere, forældre og elever. D. 15.12. får eleverne svar 
på de nye hold, og fra 3.1.22 går vi i gang med de nye klasser.  
 
Der er elever til tre 0. klasser næste skoleår, og den nye finanslov 
træder først i kraft i skoleåret 2023-24, som bl.a. betyder, at 0.-2. 
klasse max må være 26 elever i klasserne.  
 

Trivselsundersøgelser 
 

Personalets trivselsundersøgelse: Vi har samlet set fået en god 
trivselsundersøgelse med en rigtig flot besvarelsesprocent.  
Mohammed gennemgår undersøgelsen og fremhæver flotte 
spring fremad ift. ledelse, jobtilfredshed mm. 
 
Lise: Undersøgelsen er en status, men vi har hele tiden fokus på 
det, der kan gøres endnu bedre. Stabilitet i ledelsen har betydet 
rigtig meget.  
 
Mohammed: Vi har trivselsarrangement d. 25.1.22, hvor vi vil 
arbejde videre med udvalgte områder.  
 
SKB: Får øje på, at relationen mellem arbejde og privatliv er 
relativt lavt (54 procentpoint).  
 
Dette område har altid været et området, hvor skoleområdet har 
været udfordret. Lærerne skal blive bedre til at prioritere deres tid 
– ressourceniveauet er heller ikke optimalt ift. hvad vi kunne 
ønske os. Det handler også om arbejdets karakter, hvor man kan 
bekymre sig for elevernes trivsel.  
 

Specialtildelingsmodellen
  
Hvordan påvirker det HPS 

 

Det blev afholdt et webinar i september omkring 
specialtildelingsmodellen (som endnu ikke er endeligt besluttet). 
Man har ændret i beregningerne, og den nye model bygger på tal 
fra Danmarks Statistik, og de fleste skoler bliver ikke berørt af det. 
Få skoler ’tjener’ på det, og tre skoler bliver ’ramt’. Det er skoler 
med en høj andel af tosprogede elever. Dette er et politisk ønske 
om at tillægge socio-økonomi og tosprogede mindre værdi. Der er 
tre ubekendte faktorer: 
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1. Figuren bygger på data fra 2019, og den kommende 
model vil bygge på data fra 2021 

2. Vi har i modellen en pris på ca. 140.000 kr. pr. visiterede 
barn, og man vil hæve prisen til +42.000 kr. ekstra pr. 
barn. Vi har pt. 42 visiterede børn og det kommer til at 
give en ekstra regning på 1.6 mio. for HPS. 

3. Skatteprovenuet har tidligere været med til at lukke 
skolernes negative specialbudgetter. HPS har tidligere 
fået en god økonomisk håndsrækning hertil – det ved vi 
ikke, om vi kan regne med i år.  

 
Det drøftes om dette kan være med til at skabe incitament ift. at 
beholde flere børn på skolen. Samtidig er det vigtigt, at de børn, vi 
har på skolen, har et godt skoleliv. Vi drøfter begrebet 
”Mellemformer” og co-teaching. Vi arbejder på den varierede 
skoledag og tænker, at det kan være med til at skabe 
inkluderende fællesskaber.  
 

Mad- og måltidspolitik på 
skolen   
Info fra udvalget 

- Input fra resten af 
bestyrelsen 

- Skal der være 
sanktioner? 

 

Udvalget har lavet et udkast, der er sendt med dagsordenen. Det 
lægger sig om ad sundhedsstyrelsens kostråd. Sundhed og klima 
er med i overvejelserne.  
 
Vi er enige om, at energidrikke konfiskeres. 
Reglerne skal være synlige for eleverne – det kunne elevrådet gå 
videre med.  
 
Skal forældrene vejledes ift. den mad, de giver med, ”som giver 
de bedste forudsætninger for at kunne deltage i de aktiviteter, 
som foregår i skoledagen”? Det kigger udvalget på ift. den 
endelige udgave af princippet. 
 

Trafikken på stien ved 
børnemiljøet 
   

- Status 
 

Der har været besøg fra kommunen og det undersøges, hvad 
man gør andre steder.  

De 5 indsatsområder 
   
Mohammed orienterer  

Alle ansatte skal i gang med to processer:  
 

1. Man skal i teamet vælge ét af de fem indsatsområder, 
som man vil arbejde på i fællesskab med hjælp fra en 
vejleder OG  

2. Man skal på individuelt niveau vælge tre indsatsområder 
– hvoraf man i én af indsatserne får følgeskab af en 
vejleder.  

 
Vi tager afsæt i vores nyudviklede taksonomi, hvor medarbejderne 
har scoret sig selv.  
Teamets indsatsområde bliver inddraget i TUS-samtalen her i 
efteråret.  
Arbejdet med indsatsområderne er en flerårig proces, og vi 
italesætter, at vi i arbejdet med udvikling og forandring vil komme 
til at lave fejl.  
 

Eventuelt  
   

- Nej tak. Vi nøjes med navn og mails.  
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- Skal vi have 
telefonnumre på 
hjemmesiden 

- Forældrebreve 
 

- Ja tak, der er god opbakning til forældrebrev fra 
Mohammed. Der er også opbakning til ’løftede 
pegefingre’, når der er noget, der skal italesættes.  

Punkter til kommende møder:  
- Velfærdens fundament 

(13,7 mio. til HPS – start 
2023) 

- Mobilfri uger? 
- Digital dannelse – Lars 

eller Thomas eller Ritt 
bliver inviteret 

 

 

 


